



FTI Consulting
BCE Place
TD Canada Trust Tower
161 Bay Street, 27th Floor
Toronto, Ontario M5J 2S1

April 6, 2009

To: All Creditors

**Re: Indalex Limited, Indalex Holdings (B.C.) Ltd., 6326765 Canada Inc. and Novar Inc.
(collectively, the "Applicants")**

On April 3, 2009, the Applicants sought and obtained an initial order (the "Initial Order") under the *Companies' Creditors Arrangement Act, R.S.C. 1985, c. C-36, as amended* (the "CCAA"). The Initial Order provides, *inter alia*, a stay of proceedings against the Applicants until May 1, 2009, (the "Stay Period"). FTI Consulting Canada ULC has been appointed as monitor (the "Monitor"). A copy of the Initial Order may be obtained at <http://cfcanada.fticonsulting.com/indalex> or on request from the Monitor. At this time, the Applicants are continuing to operate in the normal course under the Initial Order.

Pursuant to the Initial Order, all persons having oral or written agreements with an Applicant or statutory or regulatory mandates for the supply of goods and/or services are restrained until further Order of the Court from discontinuing, altering, interfering with or terminating the supply of such goods or services as may be required by an Applicant, provided that the normal prices or charges for all such goods or services received after the date of the Initial Order are paid by the Applicants in accordance with normal payment practices of the Applicants or such other practices as may be agreed upon by the supplier or service provider and each of the Applicants and the Monitor, or as may be ordered by this Court. The Initial Order prohibits the Applicants from making payment of amounts relating to the supply of goods or services prior to April 3, 2009.

During the Stay Period, which may be extended by the Court from time to time, all parties are prohibited from commencing or continuing legal action against the Applicants and all rights and remedies of any party against or in respect of the Applicants or their assets are stayed and suspended except with the written consent of the applicable Applicant and the Monitor, or leave of the Court.

To date, no Claims Procedure has been approved by the Court and creditors are therefore not required to file a proof of claim at this time.

If you have any questions regarding the foregoing or require further information, please consult the Monitor's website at <http://cfcanada.fticonsulting.com/indalex> or call the Monitor's Hot-line at 1-866-205-5217.

Yours truly,
FTI Consulting Canada ULC
In its capacity as Monitor of
Indalex Limited, Indalex Holdings (B.C.) Ltd.,
6326765 Canada Inc. and Novar Inc.

ps: A handwritten signature in red ink, appearing to be "ps: [Signature]".



FTI Consulting
BCE Place
TD Canada Trust Tower
161 Bay Street, 27th Floor
Toronto, Ontario M5J 2S1

6 avril 2009

À l'attention de tous les créanciers

Réf. : Indalex Limited, Indalex Holdings (B.C.) Ltd., 6326765 Canada Inc. et Novar Inc. (collectivement, les « déposants »)

Le 3 avril 2009, les déposants présentaient la demande et obtenaient une ordonnance initiale du tribunal (l'« **ordonnance initiale** » sous la Loi sur les arrangements avec les créanciers des compagnies, *R.S.C. 1985, c. C-36, tel qu'amendée* (la « **LACC** »). L'ordonnance initiale stipule, *inter alia*, une suspension des instances contre les déposants jusqu'au 1er mai 2009, (la « **période de suspension** »). FTI Consulting Canada ULC a été nommé moniteur (le « **moniteur** »). Une copie de l'ordonnance initiale peut être obtenue au site Web <http://cfcanada.fticonsulting.com/indalex> ou sur demande adressée au moniteur. Présentement, les déposants continuent à exploiter leur entreprise de façon habituelle sous l'ordonnance initiale.

Conformément à l'ordonnance initiale, toutes les personnes ayant des accords oraux ou écrits avec un déposant ou des mandats statutaires ou légaux sur l'approvisionnement en biens et/ou services sont empêchées, jusqu'à une autre ordonnance des tribunaux de discontinuer, de modifier, d'entraver ou de mettre fin à l'approvisionnement de tels biens ou services requis par un déposant, pourvu que les prix ou frais réguliers pour ces biens ou services reçus après la date de l'ordonnance initiale soient payés par les déposants en conformité avec les pratiques de paiement normales des déposants ou avec toutes autres pratiques convenues entre le fournisseur de biens ou le fournisseur de services et chacun des déposants et du moniteur, ou en conformité avec l'ordonnance de ce tribunal. L'ordonnance initiale interdit aux déposants d'effectuer des paiements reliés à l'approvisionnement de biens ou de services avant le 3 avril 2009.

Pendant la période de suspension qui, de temps en temps, peut être prolongée par le tribunal, il est interdit à toutes les parties d'intenter ou de continuer des poursuites judiciaires contre les déposants et tous les droits et remèdes de toute partie contre ou concernant les déposants ou leurs avoirs sont retardés ou suspendus à moins qu'il existe un consentement écrit du déposant impliqué et du moniteur ou avec la permission du tribunal.

À ce jour, aucune procédure de réclamations n'a été approuvée par le tribunal et, de ce fait, les créanciers n'ont pas à déposer maintenant une affirmation de créance.

Si vous avez des questions portant sur ce qui précède ou désirez plus d'information, veuillez consulter le site Web du moniteur à <http://cfcanada.fticonsulting.com/indalex> ou appelez la ligne d'assistance téléphonique du moniteur au 1-866-205-5217.

Veuillez agréer nos salutations distinguées,
FTI Consulting Canada ULC
En qualité de moniteur
d'Indalex Limited, d'Indalex Holdings (B.C.) Ltd.,
de 6326765 Canada Inc. et de Novar Inc.

per: A handwritten signature in dark ink, appearing to be 'R. A. A.', written over the printed name of the monitor.